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Ruds Vedby Skole 

Skolegade 19 

DK-4291 Ruds-Vedby 

Skolebestyrelsen 
 

Ruds Vedby d 12.08 

 

  

Der indkaldes til skolebestyrelsesmøde onsdag den  19.august 

  

 KL. 17.15 – 18.00 Formøde 

 Kl. 18.00 – 20.30: Skolebestyrelsen. 

  

  

Referat 

Fraværende: Cecilie, Louise, Thomas  

Ordstyrer: Sara 

Kage:  

Referent: Anne 

Punkt:2020-08-01       Meddelelser. Der er afsat ½ time til dette punkt 

Ansvarlig: Formanden  

 

Ledelsen: Skolestart 

 

Udvalg:   

 

Eleverne.    

Formål/bilag:  

Forslag:  

Sagsfremstilling:  

Beslutning: Formanden: Det blev drøftet, hvordan de unge må opholde sig på 

skolens område.  

Det er godt, at alle kender reglerne for området efter skoletid.  

 

Ledelsen: Vi har haft en god skolestart. Vi havde en god første 

skoledag med sang og flag – samt med den rette afstand udenfor.  

9. klasse stod også for en flagalle for alle elever. Det blev en festlig 

dag på trods af de givne rammer. 

Corona: Vi har bibeholdt forskellige ind og udgange til klasserne.  

Man må nu mødes på tværs af klasserne i frikvarteret (kun udenfor). 

Afstand, sprit, håndvask mm. er også stadig gældende. Det fungerer 
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godt. Vi bruger meget sprit, håndsæbe og engangsservietter, men det 

fungerer fint.  

 

Lego League: Det bliver ikke afviklet som normalt. Skolen deltager 

derfor ikke i konkurrencen i dette skoleår. 

 

Byen: grundet forsamlingsforbuddet kan vi ikke regne med, at vi kan 

gennemføre festen som normalt. Eleverne skulle vælge værksted d. 

18. september, men vi udskyder det til d. 23. september, hvor 

bestyrelsen har det næste møde.  

På næste møde drøfter vi et koncept for Byen 2020. 

 

De unge på skolens område: De unge har ikke et sted at være, da alt 

har været lukket ned. Skolen har givet dem lov til at være bag skolen. 

De unge passer godt på området. 

Vi vil dog gerne følge op på emnet, så vi inviterer Danny med til næste 

bestyrelsesmøde.  

 

Eleverne: Vores nye elevrådsforman Mikkel præsenterede sig selv.  

 

 

Punkt: 2020-08-02          Legeplads ved indskoling    
Ansvarlig:    

Formål/bilag:  Lars Christianen fra UNIQA er inviteret. Inspiration til det 

videre arbejde  

  

Forslag:  

Sagsfremstilling:   

Beslutning: Lars er inviteret for at give bestyrelsen inspiration til arbejdet 

med en ny legeplads. Lars ved godt, at skolen skal indhente flere 

tilbud efterfølgende. Dagens besøg er kun inspiration til 

fremtidens arbejde. Det vil være noget, som vi arbejder med 

over tid. Vi skal evt. også søge penge over tid, så derfor kan vi 

dele tingene op. 

Lars viste, hvordan man skal have en plan, når man arbejder med 

at planlægge zoner på en legeplads. Vi drøftede, hvad man vil, og 

hvad man ønsker, at børnene oplever.  

Lars forklarede vigtigheden af zoner og en god plan. Det 
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handler også om alderen på de børn, der bruger områderne.  

Farver, materialer mm. har stor betydning.  

Bestyrelsen skal søge fonde om midler til 

legepladsen/skolegården.  

I forhold til søgning af midler, så er det godt at dele planen op, 

så det er realistiske ansøgninger. Vi fortsætter arbejdet næste 

gang – både i forhold til ideer og søgning af fonde.  

Vi talte om sidste besøg af Lars Damgaard, hvor det blev nævnt, 

at bestyrelsen også kan kontakte ham i forhold til ansøgninger 

vedr. legepladsen. Dette vil vi tage op senere, når vi er længere i 

planen.  

 

 Punkt: 2020-08-03 Punkter til næste møde 

Ansvarlig: Byen 2020 

De unge i Byen – vi inviterer Danny med til næste møde.  

Formål/bilag:  

Forslag:  

Sagsfremstilling:  

 

Beslutning:  
 

 

 

Punkt: 2020-08-04   Evt. 

Ansvarlig:  

  

Formål/bilag:   

Forslag:  

Sagsfremstilling  

 

Beslutning:  
 

Med venlig hilsen 

p.v.a. Anne Amstrup, formand 

 

Carsten Andersen, sekretær 


